



Photo : Island Nature Trust

## Island Nature Trust

Fortune Bridge -

Penny's Point Natural Area

*Northumberland-Bras D'Or Lowlands*



- Penny's Point Natural Area is a 15 hectare (37-acre) coastal headland in Fortune Bridge, PE that serves as a natural coastal buffer for species-at risk, such as the Piping Plover.
- The property is an ecologically important beach-dune habitat located within the Rollo Bay Wildlife Management Area and was generously donated to Island Nature Trust by Tom Welch, Anne Lambert, and Nancy Willis.

## Land Trusts Conservation Fund

*Small Grant / Petite Subvention*

## Fonds pour les organismes de conservation

### Island Nature Trust

Fortune Bridge – Zone naturelle de Penny's Point

*Basses terres du Northumberland-Bras d'Or*

- La zone naturelle de Penny's Point est un promontoire côtier de 15 hectares (37 acres) situé à Fortune Bridge, dans l'Île-du-Prince-Édouard, qui sert de tampon côtier naturel pour les espèces en péril, comme le Pluvier siffleur.
- La propriété est un habitat de plage et de dune d'importance écologique située dans la zone de gestion de la faune de Rollo Bay et a été généreusement donnée au Island Nature Trust par Tom Welch, Anne Lambert et Nancy Willis.



Photo : Island Nature Trust

This project was undertaken with the financial support of:  
Ce projet a été réalisé avec l'appui financier de :



Environment and  
Climate Change Canada

Environnement et  
Changement climatique Canada



WILDLIFE HABITAT  
CANADA  
HABITAT FAUNIQUE

NATURE | CONSERVATION  
CONSERVANCY | DE LA NATURE  
CANADA

ORGANISMES DE CONSERVATION  
COMMUNAUTAIRES ET RÉGIONAUX  
DU CANADA

CANADA'S COMMUNITY &  
REGIONAL LAND TRUSTS



Photo : Island Nature Trust

## Island Nature Trust

Vernon River Natural Area

*Northumberland-Bras D'Or Lowlands*



- Vernon River Natural Area is a 12.1 hectare (30-acre) riparian forest of varying age structure and stream components located in Vernon River, PE.
- The property is of high ecological value, supporting Atlantic salmon, eastern hemlock, and eastern white cedar.
- Vernon River Natural Area was generously donated to the Island Nature Trust as an ecological gift by Andrew and Garnet Schellen.

## Land Trusts Conservation Fund

*Small Grant / Petite Subvention*

## Fonds pour les organismes de conservation

### Island Nature Trust

Zone naturelle de Vernon River

*Basses terres du Northumberland-Bras d'Or*

- La zone naturelle de Vernon River est un milieu forestier riverain de 12,1 hectares (30 acres), située à Vernon River (Î.-P.-É.), dont la structure d'âge et les composantes du cours d'eau varient.
- La propriété a une importante valeur écologique, car elle abrite le saumon de l'Atlantique, la pruche du Canada et le thuya occidental.
- La zone naturelle de Vernon River a été généreusement offerte au Island Nature Trust en tant que don écologique par Andrew et Garnet Schellen.



Photo : Island Nature Trust

This project was undertaken with the financial support of:  
Ce projet a été réalisé avec l'appui financier de :



Environment and  
Climate Change Canada

Environnement et  
Changement climatique Canada



WILDLIFE HABITAT  
CANADA  
HABITAT FAUNIQUE

NATURE | CONSERVATION  
CONSERVANCY | DE LA NATURE  
CANADA

ORGANISMES DE CONSERVATION  
COMMUNAUTAIRES ET RÉGIONAUX  
DU CANADA



CANADA'S COMMUNITY &  
REGIONAL LAND TRUSTS